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La utopia,  

 

 

Per què utopies? La utopia és aquella situació que no es donarà enlloc, un ideal que el 

propi idealista no es creu... és fàcil preguntar-se, doncs, per què pensem en utopies 

que sabem que mai assolirem? 

 

Progrés. La resposta és progrés. Pot ser ben cert que una utopia no és assolible, ja que 

si ho fos, el seu nom no tindria sentit. No obstant, les utopies són absoluta i 

rotundament necessàries per tal d’avançar, de millorar, d’emmirallar-nos en allò que 

volem ser. 

 

La meva utopia no és que no necessitem utopies, ja que fins el més perfecte dels 

sistemes té sempre aspectes a millorar, la meva utopia és que comencem a perseguir-

ne alguna. La nostra societat està acomodada en l’ombra del que un dia va semblar un 

sistema just. La nostra societat s’ha quedat aturada, estancada i controlada per una 

invenció frívola i material que ha acabat col·lapsant i menjant-se els seus propis pares. 

 

Què podem fer, doncs? Acabar amb aquesta eina? Cremar tots el bitllets ara que ve el 

fred i fondre monedes per fer les cassoles per a l’escudella? No, no crec que 

desmantellar la societat actual sigui quelcom necessari, de fet, no crec ni que fos útil. 

És evident que trencar sobtadament i sembrar el descontrol arreu no ens portaria més 

enllà d’una nova dictadura. Els que hem de canviar, doncs, som nosaltres.  

 

Una generació que s’ha educat amb la promesa d’un estat del benestar, d’una 

estabilitat econòmica i social absoluta, una generació que durant un temps es va 

pensar que tindria la panxa plena tota la vida. De fet, més plena del que necessitava. 

Però deixeu-me dir una cosa: les panxes plenes pesen. 

 

 Ara ens trobem que aquell miratge que vam viure de petits no era més que això, una 

imatge borrosa i fràgil. Una imatge que ja forma part del passat. Llavors, què és el que 

volem? Aconseguir que aquell oasis que havíem visualitzat enmig del desert torni a ser 

una mica tangible? O potser preferim que la sorra esdevingui terra fèrtil? Que la bassa 

abasti tot l’horitzó i no només aquella petita zona privilegiada? Hem de treballar, ens 

hem de formar, però sobretot hem de pensar. 

 

Que no ens manipulin, que el govern no sigui una eina de control, sinó un organisme al 

servei de la societat. Tots ens hem d’implicar, de manera que algun dia noves 

generacions creixin en un món on la política sigui del ciutadà i pel ciutadà. On la 

corrupció no tingui cabuda en el sistema i només sigui una definició de diccionari 
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referent al passat. On la igualtat entre gèneres o races esdevingui un debat obsolet. 

Una societat adulta i capaç d’entendre els conceptes de justícia, igualtat i honradesa. 

 

Però, per aconseguir-ho necessitem ser capaços d’entendre que no ens podem 

conformar amb una recuperació econòmica que, diuen, comença a treure el cap. Hem 

de mobilitzar-nos, individualment i col·lectivament, per esdevenir una generació que 

no es deixi confondre amb falses promeses, que no oblidi els problemes amb certs 

entreteniments tal com feien els romans ja fa gairebé dos mil anys. Demostrem que 

hem canviat, que hem crescut i madurat, que podem fer un pas endavant.  


